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Protokół Nr V/2024 

z V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się  

w dniu 11 lipca 2024 roku  

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się w dniu 11 lipca 2024 r. o godzinie 13:10, a została przerwana 

o godzinie 15:50. 

Sesja była kontynuowana w dniu 25 lipca 2024 r. o godzinie 13:09, a została zakończona 

o godzinie 15:16.  

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji - 20 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łowicza na lata 2024 – 2033. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 

2024. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ul. 3 Maja.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 

gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie Zielkówka przy ul. Tkaczew. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

9. Sprawy różne. 

10. Informacja o terminie następnej Sesji Rady Miejskiej oraz posiedzeń komisji. 

11. Zakończenie obrad V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie obrad V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad Sesji. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Łowicza na lata 2024 – 2033. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 

2024. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

7. Sprawy różne. 

8. Informacja o terminie następnej Sesji Rady Miejskiej oraz posiedzeń komisji. 

9. Zakończenie obrad V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 
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Ad. 1.  

Otwarcia obrad V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Zofia Wielemborek.  

 

Powitała Burmistrza Miasta pana Mariusza Siewierę, zastępcę Burmistrza pana Jacka Kłosa, 

pana Krystiana Cipińskiego Wicestarostę Powiatu Łowickiego, panią Katarzynę Skierską-Piętę 

Sekretarz Miasta, pana Arkadiusza Podsędka Skarbnika Miasta, radczynię prawną panią Anetę 

Stefańską, naczelników wydziałów, dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, 

pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń 

i organizacji pozarządowych, pana Pawła Piętę Prezesa Łowickiej Spółdzielni Mieszkaniowej, 

przedstawicieli Łowickiej Rady Biznesu pana Piotra Chorążak i panią Wiolettę Tosik. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 20 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obrady sesji 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na portalu posiedzenia.pl/lowicz. 

W związku z tym przypomniała o przestrzeganiu zasad ochrony danych osobowych i dóbr 

osobistych, a w szczególności prosiła o nie używanie imion i nazwisk oraz innych danych 

mogących posłużyć do identyfikacji osób, które nie pełnią funkcji publicznych i nie wyraziły 

zgody na ich ujawnienie. 

 

Pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta oraz Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek w imieniu swoim, wszystkich radnych i pracowników urzędu podziękowali, 

odchodzącemu na emeryturę, panu Januszowi Michalakowi za wieloletnie kierowanie 

Zakładem Usług Komunalnych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę w celu udania się 

radnych wraz z Burmistrzem na wizję lokalną planowanych do sprzedaży nieruchomości przy 

ul. 3 Maja i ul. Tkaczew. 

 

Przerwa od godziny 13:19 do godziny 14:20. 

Po przerwie. 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że proponowany porządek 

obrad V Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym. 

 

Radny Tomasz Rudnicki poprosił o 10 minut przerwy.  

 

Przerwa od godziny 14:23 do godziny 14:32. 

Po przerwie. 
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Radny Michał Zieliński złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktów nr 5 Rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej 

w Łowiczu w obrębie Śródmieście przy ul. 3 Maja i nr 6 Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu 

w obrębie Zielkówka przy ul. Tkaczew.  

 

W dyskusji wzięli udział: radny Hubert Krajewski, radny Tomasz Rudnicki, pan Mariusz 

Siewiera Burmistrz Miasta, radny Robert Wójcik, radny Tadeusz Żaczek, radny Michał 

Zieliński, radny Szymon Szaleniec, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, radny 

Lech Aniszewski. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie 

Śródmieście przy ul. 3 Maja. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „przeciw”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu. 

18. Radny Jakub Wolski  głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

 11 „za”, 8 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że projekt uchwały został 

zdjęty z porządku obrad bezwzględną większością głosów. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej w Łowiczu w obrębie 

Zielkówka przy ul. Tkaczew. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „przeciw”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „przeciw”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „przeciw”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „przeciw”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „przeciw”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „przeciw”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek „wstrzymała się” od głosu. 

18. Radny Jakub Wolski głosował „za”. 

19. Radny Robert Wójcik głosował „przeciw”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „przeciw”. 

 

 11 „za”, 8 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że projekt uchwały został 

zdjęty z porządku obrad bezwzględną większością głosów. 

 

W dyskusji wzięli udział: radna Grażyna Rosa-Wüstermann, radny Robert Wójcik, radny 

Hubert Krajewski, radny Jakub Wolski, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, radny Szymon 

Szaleniec, radny Tomasz Rudnicki, radny Lech Aniszewski. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Łowicza na 

lata 2024 – 2033 – przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Szymon Szaleniec, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta. 
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Opinie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski (opinia pozytywna). 

Opinie Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący komisji radny Jacek 

Kaźmierski. (opinia pozytywna). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Łowicza na lata 2024 – 2033. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski  nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ V/28/2024 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Łowicza na rok 2024 – 

przedstawił pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik) 
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W dyskusji wzięli udział: radny Szymon Szaleniec, radna Grażyna Rosa-Wüstermann, pan 

Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta, Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek, 

radny Robert Wójcik, radny Lech Aniszewski.  

 

Przerwa techniczna spowodowana brakiem prądu od godziny 15:40 do godziny 15:48. 

Po przerwie.  

 

Opinie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił zastępca przewodniczącego 

komisji radny Jacek Kaźmierski (opinia pozytywna). 

Opinie Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił przewodniczący komisji radny Jacek 

Kaźmierski (opinia pozytywna). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Łowicza na rok 2024. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński „wstrzymał się” od głosu. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  18 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów 

UCHWAŁĘ V/29/2024 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie wniosku o przerwanie obrad sesji do dnia 25 lipca 2024 r. 

do godziny 13:00. 

 

1. Radny Lech Aniszewski „wstrzymał się” od głosu. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski „wstrzymał się” od głosu. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała „głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki „głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik nie brał udziału w głosowaniu. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

16 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

wniosek większością głosów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę w obradach do dnia 

25 lipca 2024 r. do godziny 13:00. 

 

 

Kontynuacja V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu w dniu 25 lipca 2024 r.  

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji               - 15 

(lista obecności stanowi załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek powitała Burmistrza Miasta pana 

Mariusza Siewierę, zastępcę Burmistrza pana Jacka Kłosa, panią Katarzynę Skierską-Piętę 

Sekretarz Miasta, pana Arkadiusza Podsędka Skarbnika Miasta, adwokata pana Grzegorza 
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Stefańskiego, prezesa Łowickiej Spółdzielni Mieszkaniowej pana Pawła Piętę, pracowników 

Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że na Sesji Rady Miejskiej 

obecnych jest 15 Radnych, wobec czego obrady sesji będą prawomocne. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obrady sesji 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na portalu posiedzenia.pl/lowicz. 

W związku z tym przypomniała o przestrzeganiu zasad ochrony danych osobowych i dóbr 

osobistych, a w szczególności prosiła o nie używanie imion i nazwisk oraz innych danych 

mogących posłużyć do identyfikacji osób, które nie pełnią funkcji publicznych i nie wyraz. 

 

Ad. 5 

Interpelacje i zapytania. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że wpłynęły do niej 

4 interpelacje oraz 2 zapytania od radnej Katarzyny Tadeusiak oraz radnego Szymona Szaleńca. 

 

Radna Dorota Chylińska przeczytała dwie interpelacje, które złożyła między sesjami w dniu 

12 lipca 2024 r.: 

1. w sprawie podjęcia rozmów z Dyrektorami Szkół Podstawowych w celu możliwości 

organizowania przez nie odpłatnych półkolonii letnich i zimowych, w cyklach 

tygodniowych; 

2. w sprawie podjęcia działań w celu budowy instalacji świetlnej na skrzyżowaniach ulic: 

− Poznańskiej z Józefa Chełmońskiego, 

− Poznańskiej z Warszawską, 

− Zamkowej z Blich. 

(stanowią załącznik) 

 

Radny Hubert Krajewski przeczytał trzy interpelacje, które złożył między sesjami w dniu 

12 lipca 2024 r.: 

1. w sprawie rozważenia możliwości rozszerzenia trasy dla autobusów miejskich linii nr1; 

2. w imieniu mieszkańców bloku przy ul. Armii Krajowej 43C w sprawie: 

− podjęcia działań mających na celu prawidłowe odprowadzenie wody opadowej 

z terenu przed budynkiem, przeprowadzenia niezbędnych prac mających na celu 

wyrównanie tafli betonowej, ewentualnie instalacje spadku bądź systemów, 

które by prawidłowo odprowadzały wodę deszczową; 

− udrożnienia rynny, która na dzień dzisiejszy jest zapchana, a ona także 

ma istotne znaczenie dla prawidłowego odprowadzania wody deszczowej; 

− podjęcia pilnych działań mających na celu poprawienie stanu schodów 

wejściowych do drugiej klatki w bloku; 

3. w imieniu mieszkańców osiedla Korabka w sprawie: 
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− naprawienia uszkodzonego przęsła w ogrodzeniu na placu zabaw przy 

ul. Mariana Krudowskiego; 

− przywrócenia ławki, która stała przed jedną z klatek w bloku przy ul. Mariana 

Krudowskiego 12. 

(stanowią załącznik) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek przeczytała dwie interpelacje, które 

złożyła między sesjami w dniu 12 lipca 2024 r.: 

1. w sprawie ustawienia znaku „zakaz postoju” na ul. Nowej, odcinek od stacji Trafo 

do skrzyżowania z ul. Akademicką; 

2. w sprawie wykonania w kolejnej perspektywie budżetowej niedużej tężni solankowej. 

(stanowią załącznik) 

 

Ad. 6 

Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Tomasz Rudnicki, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

radna Dorota Chylińska, radny Robert Wójcik, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek, radny Lech Aniszewski, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Olko. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła 

Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami. 

 

Ad. 7 

Sprawy różne.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że do Rady Miejskiej 

wpłynęły następujące pisma: 

− pismo z Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego w sprawie Rządowych Programów 

umożliwiających w latach 2024-2027 przekazanie środków z budżetu państwa 

jednostkom samorządu terytorialnego każdego szczebla na podniesienie wynagrodzeń 

w postaci dodatków motywacyjnych dla pracowników szeroko rozumianego sektora 

usług społecznych dla mieszkańców; 

− pismo będące odniesieniem do informacji udzielonej przez Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Łowiczu w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta 

Łowicza; 

− pismo z Oddziału Rejonowego Polskiego Czerwonego Krzyża w Łowiczu w sprawie 

ilości godzin na usługi opiekuńcze; 

− petycja mieszkańców bloku przy ul. Krudowskiego; 

− pismo z Centrum Rozwoju im. Eugeniusza Kwiatkowskiego dot. monitoringu 

przestrzegania praw uczniów do ochrony danych osobowych przy realizacji programu 

„Sportowe talenty”; 
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− opinia zespołu radców prawnych w sprawie wniosku o zamknięcie dyskusji; 

− prośba Ochotniczej Straży Pożarnej w Łowiczu o wsparcie finansowe w wysokości 

200 000 zł; 

− pismo dotyczące nierozpatrzenie wniosku; 

− skarga na dyrektora Łowickiego Ośrodka Kultury (Przewodnicząca przekazała ją 

do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji); 

− prośba Stowarzyszenia Centrum Inicjatyw Obywatelskich Ziemi Łowickiej o wsparcie 

finansowe inicjatywy na rzecz budowy ośrodka dla niepełnosprawnych osób 

w Zdunach; 

− pismo z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego w sprawie przyznania 

dotacji Diecezji Łowickiej w wysokości 140 000 zł na realizację zadania pn. Renowacja 

ekspozycji krypt prymasów w podziemiach katedry łowickiej z XVII wieku – etap VI 

zadania – prezbiterium kościoła; 

− pismo z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego w sprawie przyznania 

dotacji Kolegium Zakonu Pijarów w Łowiczu, w wysokości 147 000 zł na realizację 

zadania pn. Łowicz, Kościół p.w. Matki Bożej Łaskawej i św. Wojciecha, OO. Pijarów 

(XVII w.): konserwacja barokowych polichromii i wybranych ścian 

monochromatycznych – Etap III: nawy boczne.  

(stanowią załączniki) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała o konieczności 

zgłaszania się Radnych do pocztów sztandarowych w związku z obchodami 1 sierpnia 2024 r., 

15 sierpnia 2024 r. oraz 1 września 2024 r.  

 

W sprawach różnych głos zabrali: radny Robert Wójcik, pan Mariusz Siewiera Burmistrz 

Miasta, radny Michał Zieliński, radny Tomasz Rudnicki, radny Hubert Krajewski, zastępca 

Burmistrza Jacek Kłos, radny Szymon Szaleniec, przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia 

Wielemborek, radna Dorota Chylińska, pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

 

Poruszone zostały tematy dotyczące: podziękowań od mieszkańców ul. Czajki za pomoc 

w rozwiązywaniu problemów pojawiających się przy budowie drogi, przestawienia słupa 

energetycznego na ul. Czajki, wyłonienia projektanta budowy ul. Lnianej, procesu sądowego 

z firmą Control Process, wysokości dopłaty dla wykonawcy inwestycji budowa mostu 

w ul. Mostowej, dotacji dla klubów sportowych i innych stowarzyszeń, przyszłego 

administratora budynku Pelikana, planowanej budowy ronda na ul. Ułańskiej (termin 

podpisania umowy, wysokość dotacji, zależność budowy ronda od sprzedaży działek 

na ul. Tkaczew i ul. 3 Maja), planowanego podniesienia podatków, wzięcia obligacji, 

nieobecności części radnych na VI Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej, powodów przerwania 

V Sesji Rady Miejskiej, budowy przejścia dla pieszych przy skrzyżowaniu ul. Chełmońskiego 

z ul. Poznańską, informacji pojawiających się w sferze publicznej i wirtualnej m.in. na temat 

sprzedaży działek na ul. Tkaczew i ul. 3 Maja, rozmów z PKP na temat szyny w przejściu 

podziemnym i stojaków na rowery, budowy obwodnicy Łowicza, budowy tunelu 

na ul. Mostowej, wybitych szyb na przystankach autobusowych na ul. Bolimowskiej, wymiany 
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koszy na śmieci, budynku przy Alejach Sienkiewicza 62 (jakie są plany na wolne lokale, kto 

sprząta i odpowiada za teren wokół budynku, czy ŁSM zapłaciło za zorganizowanie pikniku na 

terenie przy budynku), organizowania imprez typu „Bitwa o Łowicz” w późniejszych 

godzinach, zaproszenia na Imprezę Latino organizowaną na dziedzińcu Łowickiego Ośrodka 

Kultury, zaproszenia na spotkanie w sprawie geotermii organizowane w Sali Radzieckiej 

Urzędu Miejskiego w Łowiczu, usunięcia zniszczonego budynku przy dworcu PKP Łowicz 

Główny, kwoty zadłużenia Pelikana wobec miasta, spotkania z wykonawcą przebudowy 

ul. Chabrowej. 

 

Radny Lech Aniszewski złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek dopuściła do głosu radnych, którzy 

zgłosili się do dyskusji przed złożeniem wniosku o zamknięcie dyskusji. 

 

W sprawach różnych głos zabrali: radny Szymon Szaleniec, pan Mariusz Siewiera Burmistrz 

Miasta, radny Tomasz Rudnicki, radny Robert Wójcik. 

 

Poruszone zostały tematy dotyczące: przeznaczenia sprzedanych działek przy zakładzie Agros, 

możliwości zwołania sesji nadzwyczajnej w trakcie trwania przerwy technicznej wcześniejszej 

sesji nadzwyczajnej (te same projekty uchwał w porządkach obrad), braku dyskusji i pytań 

ze strony części radnych na temat działek przy ul. Tkaczew i ul. 3 Maja zaproponowanych 

do sprzedaży (brak obecności na spotkaniu i posiedzeniu sesji nadzwyczajnej), rozsądnego 

podejścia do składania interpelacji i planowania/zastanawiania się skąd wziąć pieniądze 

na zawarte w interpelacjach prośby. 

 

Radni nie zgłosili sprzeciwu do wniosku radnego Lecha Aniszewskiego o zamknięcie 

dyskusji i przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek po uzgodnieniu z radnymi 

zamknęła punkt 7 Sprawy różne bez głosowania wyżej wymienionego wniosku. 

 

Ad. 8 

Informacja o terminie następnej Sesji Rady Miejskiej oraz posiedzeń komisji. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że następna sesja Rady 

Miejskiej planowana jest w dniu 29 sierpnia 2024 r. z następującym tematem: 

1. Informacja o działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała o planowanych 

posiedzeniach komisji: 

− posiedzenie Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej – 29 sierpnia 2024 r. 

− posiedzenie Komisji Społecznej – 26 sierpnia 2024 r. 

− posiedzenie Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – 27 sierpnia 2024 r. 

− posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów – 28 sierpnia 2024 r. 
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Ad. 9 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek podziękowała za dyskusję i udział 

w obradach.  

Na tym zakończono obrady V Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Łowiczu 

 

Zofia Wielemborek

 


